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Federico Fazio udzielił wywiadu dla oficjalnej strony Giallorossich przed

zbliżającym się meczem z Austrią Wiedeń.  

- Musimy postarać się zdobyć trzy punkty, aby zająć pierwsze miejsce w grupie. W

ten sposób unikniemy przymusu walki w ostatnich meczach, które rozegramy poza

domem, w zimnych warunkach klimatycznych. W czwartek ważnym będzie zdobyć

trzy punkty ze względu na miejsce w tabeli i moralne zespołu, aby kontynuować

wygrywanie i przyzwyczaić się do zwycięstw, które powinny stać się normalnością.

Napoli - Roma?

- To było bardzo ważne zwycięstwo, nie tylko dlatego, że graliśmy z bezpośrednim

rywalem do walki o mistrzostwo i pierwsze miejsca w tabeli, ale również dlatego, że

podniosło to nasze morale i uderzyło w morale rywali. To bardzo cenne trzy punkty

zdobyte na boisku bardzo mocnego przeciwnika, które mogą zrobić różnicę na

koniec sezonu.

Z Napoli Juan Jesus grał bardziej na środku obrony. Wydawało się

jakbyście grali praktycznie trójką w obronie. O co prosił was trener?

- Planem taktycznym było posiadanie piłki i rozpoczynanie akcji od tyłu. W fazie

posiadania piłki zostawaliśmy z tyłu trójką, aby lepiej rozgrywać. W fazie obrony

graliśmy czwórką w linii z Florenzim, który cofał się na pozycję prawego obrońcy. 

Wydaje się, że znalazłeś zrozumienie z Manolasem...

- Do tej pory grałem z nim zawsze w parze, czuję się obok niego swobodnie, jest

wielkim piłkarzem, ale mamy świetny zespół, ponad 20 graczy wysokiej klasy.

Wszyscy pomagają również na treningach i to daje wielką pewność. 

Numerem jeden w Romie jest w ostatnim momencie Dzeko: widzisz go

codziennie na treningach, jaka jest jego najlepsza cecha? 

- Zawsze pracuje z dużym zaangażowaniem, w tej chwili znajduje się w świetnej

formie, jeśli chodzi o wykorzystywanie sytuacji, ale również gdy mu nie wychodzi,

nigdy nie przestaje pracować dla drużyny. Jest wielkim piłkarzem i profesjonalistą,

który zawsze da z siebie co m najlepsze, aby osiągnąć cele.  

Teraz, po tym jak osiągnęliście drugie miejsce, jaki jest cel?

- Sezon ligowy jest długi, jesteśmy zaangażowani na trzech frontach i chcemy

walczyć do maja, aby wygrać. Sądzę, że podstawowym celem jest liga, ale byłoby

pięknie wygrać jakiś tytuł i chcemy grać do końca o naszą szansę w Pucharze Włoch

i Lidze Europy.

W niedzielę zagracie z Palermo, z kolei Juventus zagra na wyjeździe z

Milanem. To szczególnie ważna kolejka?

- Tak, Juventus ma bezpośredni pojedynek z Milanem, my musimy być

skoncentrowani na naszej pracy, nie możemy patrzeć na wyniki innych, a jedynie

grać o trzy punkty i patrzeć na siebie, zdobywać punkty, gdyż na koniec sezonu

będą bardzo ważne.
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Zadebiutowałeś w pierwszym składzie z Viktorią Pilzno i potem nie

opuściłeś już boiska. Spodziewałeś się, że będziesz grał tak dużo, gdy

przyszedłeś do Romy?

- Gdy przychodzi się do nowej drużyny chce się grać zawsze i pomagać zespołowi,

nie ma znaczenia czy z ławki czy w pierwszym składzie. Musimy to kontynuować,

być solidni i regularnie pracować oraz osiągać regularne wyniki.
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